
Gratulacje dla Europejskiej Konferencji Dafa 
 
Pozdrowienia dla moich uczniów uczestniczących w Europejskiej Konferencji Dafa! 

 

Na tej konferencji, dzieląc się doświadczeniami ze swojej kultywacji, poznacie własne 

niedociągnięcia i poprawicie się w nich z czasem. To jest niesamowite! 

Jako dla uczniów Dafa, jest to proces konieczny, gdyż możecie robić rzetelnie to, co 

należy do waszych obowiązków, kiedy radzicie sobie coraz lepiej w swoim kultywowaniu. 

 

Życzę waszej Konferencji Dafa pełnego sukcesu. 

 

Twój Nauczyciel 
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